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Abstract (en)
The apparatus has an electronic circuit (PCBA) assuring differential function and powered between a neutral line (N) and a phase line (L).
Connection devices, fixed contacts (5, 5') and mobile contacts (6, 6') are respectively arranged on the neutral and phase lines. A mechanical trigger
lock having a mobile contact carrier is actuated by an operating unit. The electronic circuit is connected to the neutral and phase lines at sides of the
mobile and fixed contacts, respectively. An additional switch (7) is provided between the phase line and the electronic circuit.

Abstract (fr)
Appareil électrique de coupure de type disjoncteur placé sur une ligne neutre et au moins une ligne de phase, comportant : - un circuit électronique
assurant au moins une fonction différentielle, alimenté entre la ligne neutre et une ligne de phase ou entre deux lignes de phases; - sur chaque
ligne, deux dispositifs de raccordement et une paire de contacts respectivement fixe et mobile ; et - une serrure mécanique de déclenchement
comprenant un porte contacts mobiles et actionnée par un organe de manoeuvre. Le circuit électronique est connecté du côté du contact mobile sur
l'une des lignes, et du côté du contact fixe sur l'autre ligne.
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